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VPRAŠANJE

Z novim letom je v veljavi vrsta novih merskih enot, ki bodo na-
domestile stare. Nove so na primer kelvin, bar, kandela in druge.
Dokončno smo pokopali tudi konjske moči in bomo nameslo njih
uporabljali kilovat.

Tako bomo sedaj še manj vedeli, za kaj gre, ko bomo z novimi
merskimi nazivi kupovali razne stroje in naprave.

Ali je bilo to treba? Ali se moramo res vedno privajati za nekaj
novega?

ODGOVOR

Nikar se teoretično ne jezite zaradi novih mer. Tudi v praksi se ne
boste — za to bodo poskrbeli trgovci. Določili bodo nove cene, tako
da boste zaradi njih zijali in pozabili na nove merske enote.

Kar se pa konjskih moči tiče, je edinole prav, da jih umaknemo iz
javnosti, saj konj skoraj več ne poznamo. Zato pa toliko bolj poz-
namo kilovate, posebno ko nas obišče inkasant.
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NARISAL PA JOS


